
Verslag bestuurlijk overleg uitwerking windbeleid provincie 

Dinsdag 9 januari 2024 18:00 – 18:45   

Locatie : Digitaal, MS Teams    
Aanwezig : Margreet Overmeen (Almelo), Aimee van der Ham (Twenterand), Frank 

Niens (Tubbergen), Tijs de Bree (provincie Overijssel), 
(provincie Overijssel),  (provincie Overijssel) 

Nr.  Onderwerp 

1. 

2. 

Opening   
Tijs de Bree opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

Terugblik en programmeringsafspraken
Tijs de Bree gee� een toelich�ng op de aanleiding van dit gesprek. Dit gesprek wordt ook met 
de andere gemeenten gevoerd. Verschil is dat met ATT al afspraken zijn gemaakt over de komst 
van windenergie in een bepaalde omvang en met veel andere gemeenten nog niet. We zijn het 
provinciaal beleid verder aan het uitwerken en hebben daarover gesprekken gevoerd met 
gemeenten. Enerzijds is er bereidheid bij gemeenten om meer te doen dan het oorspronkelijke 
bod, anderzijds is de vraag aan de provincie dat als we met elkaar samenwerken, of wij dan wel 
de deur dicht houden voor nog meer projecten. Dit kon op basis van huidige wet- en 
regelgeving niet, maar daarover hebben we als provincie juridisch advies ingewonnen. Daaruit 
volgt dat er wel mogelijkheden zijn om daarover afspraken te maken, zodat extra aanvragen, 
boven op de reeds gemaakte afspraken, afgewezen kunnen worden. Wat ons betre� wordt er 
niet getornd aan de bestaande afspraken met ATT.   

Daarvoor stellen we met elkaar een plafond vast van 2 TWh tot 2030. Daarna is een procedure 
nodig om ini�a�even in te dienen en te beoordelen. Daarmee komt er duidelijkheid voor het 
gebied dat er tot 2030 niets meer bijkomt. De programmering doen we per gebied. Zodat we 
de mogelijkheid hebben om voorkeur dan wel prioritering aan te geven.  

Aimee van der Ham: Helder om beves�gd te krijgen dat de afspraken die we hebben gemaakt 
ook blijven staan.  

1. 6 tot 10 windturbines zou in de uitwerking dan ook moeten gelden?
2. Wat is de termijn van openstelling? Stel het gaat open tot x datum, en we komen niet

tot de optelsom van 2 TWh. Wat dan? Blij met samenwerking met ATT. Goede
afspraken en kaders. Die kantekening wordt geplaatst.

Frank Niens: In ATT zijn er al goede afspraken over het aantal, maar ook over het proces met 
een streven naar 100% lokaal eigendom. Daarvoor is een verkenner gestart. Hoe verhoudt zich 
dit tot de openstelling van periodes?  

Margreet Overmeen: Wat doet dit voorgestelde proces met de omgeving en het vertrouwen? 
In het proces in de brief van GS ziten hiaten wat dat betre�.  Graag wel een toelich�ng omdat 
dit anders is dan in ATT is afgesproken. Periode van indienen: zorgvuldig doen. Commerciële 
par�jen kunnen razendsnel. Denk na over de fasering. Wij willen 100% lokaal eigendom. We 
vermoeden dat dat meer �jd nodig hee�.  

Tijs de Bree: Misschien moeten we de huidige afspraken met ATT als programmeringsafspraak 
gaan zien, maar dan moeten we ze wel benuten. Kijken of we indach�g dit model rust kunnen 
houden en andere ini�a�even kunnen inkaderen.  



: Als we realiseren wat er is afgesproken, dan kan er ook niets meer bij. Als 
het de verkenner niet lukt om met par�jen komen, dan is de bestuurlijke afspraak om een  
maatschappelijke tender te doen voor 120 tot 180 GWh. Juridisch moeten we nog wel checken 
of we het dan ook goed kunnen maximeren.  

Hoe we omgaan met andere ini�a�even is pas duidelijk als we een nieuwe verordening hebben 
met programmeringsafspraken. We willen voorkomen dat aanvragen er tussendoor gaan en dat 
de communica�e daarover onzorgvuldig is. Daarvoor moeten we samen optrekken. Deze 
reac�e komt voort uit een vraag van Aimée over een verzoek in Daarle. Daar wordt geen 
par�cipa�e van de omgeving buiten gemeente Hellendoorn toegepast. Inwoners van buiten 
Daarle kunnen niet par�ciperen en de kaders in het windbeleid van bijvoorbeeld gemeente 
Twenterand lijken niet te worden gerespecteerd. 

Aimee van der Ham: Sugges�e om een brief op te stellen in gezamenlijkheid met provincie. Bij 
voorkeur nog voor volgende week woensdag gereed, vanwege de inloopavond ATT wind. Dan 
moet het al scherp zijn hoe we er gezamenlijk in staan. 

Margreet Overmeen: Neemt het ini�a�ef voor een redeneerlijn/brief, voor einde week. 




